
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas októbra 2022 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady emailom s výzvou na predloženie návrhov 

rady do aktuálneho čísla novín. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Keďže sa v tomto mesiaci konajú voľby, redakčná rada odsúhlasila posunutie uzávierky 

novín o týždeň, aby sa stihla téma spracovať do aktuálneho čísla. Rovnako sa bude na konci 

mesiaca konať aj zasadnutie zastupiteľstva. V rámci samosprávnych tém sa zúčastnení dohodli na 

spracovaní tém: ukončenie rekonštrukcie koncertnej sály, dotáciu na vnútroblok a prípravu 

samosprávy na projekty zamerané na úsporu energií. Hradné múzeum vznieslo prostredníctvom 

predsedníčky požiadavku na umožnenie uverejnenia článku o novom pódiu na strednom hrade, 

zúčastnení súhlasili. Predsedníčka pripraví prehľad krátkych správ z mesta a pani Cíferová spracuje 

na celú stranu tému o mesiaci úcty k starším. Pani Illés Kósik informovala, že bude potrebný väčší 

priestor na tabuľku podujatí ako obvykle, kvôli blížiacim sa Vianociam. Pani Kósik a pani Cíferová 

oslovia školy a upozornia, že sa pripravuje posledné číslo novín, ak chcú zaslať čitateľské listy. 

 

K bodu č. 3) Diskusia 

 



Zúčastnení sa dohodli byť v kontakte počas celého mesiaca a priebežne konzultovať 

ostatné prípadné témy a čitateľské listy. Obsahová náplň bola schválená bez pripomienok. 

 

K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Mgr. Klaudia Mikuš Kovácsová   
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